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网络空间作为一种将网络和现实世界联接的样板出现了。

第一家网络空间出现于1994年，并于近年来蓬勃发展。它出现的目的是为了使那
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些住宅里没有网络和处于行动中的人们都能以一个合适的价格随时上网。本书展示了含
有网络空间的咖啡馆，休闲室，和其它有此方面功能的室内空间，将他们最美的一面展
示给读者。在些地方，人们可以方便的上网。

The cybercafe as a symbol of the arrival of a world interconnected to real time.

The first cybercafes which sprang up in 1994 were the springboard for great
development of these places, aiming to cover the needs of a high percentage of homes
without internet and people on the move, at a reasonable price. This publication
presents their most esthetic facet in the forms of cafes, lounges and other interior
spaces where different aspects feature, over and above the functionality of connecting
to the web.
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